
 

 

Dagsorden for bestyrelsesmøde, 18 januar 2024. kl. 19:30 – 22:00 

Deltagere: Thomas, Frank, Jakob, Palle, Ulla, Per 

Afbud: Bo  

 

1. Referat fra sidste møde – godkendelse 
 

2. Kort orientering fra haldriften, ”Thomas” 
Fødevarestyrelsen kommer på genbesøg 30/1, samtidig holder de et opstarts-/infomøde.  
Fugt på murværk ved p-plads. Er meldt til kommunen.  
Hoppedag info/billede skal med i foreningsnyt, hvis det kan nåes  

 
3. Budget og økonomi, "Per " Der er ved at blive lavet afslutning af året 2023.  

Vi har modtaget a/c 460.000 kr fra kommunen og VEU godtgørelse for Ibens kursus.  
Medlemskab af hallen, der sendes beskeder rundt, at man skal betale inden 1 marts 2024 ellers 
virker brikken ikke mere. Har du købt din brik i q4 2023, virker din brik også i 2024  
 

4. Orientering fra kommunen, myndigheder og bevillinger "Per "  
Vi skal have monteret husnummer ”45”. Det skal indkøbes af Iben og sættes op ved indgangen  
 

               5.     Orientering fra Idrætsforeningen, Hjemmeside, Facebook, mail, unge redaktionen           
                        og it "Palle". Ikke noget nyt  
 
               6.     Orientering fra skolen, Sponsorater "Frank". Ikke noget nyt  
 
               7.     Orientering fra cafe udvalg, rengøringsopfølgning, udlejning "Ulla"  
                        Muligt møde med min købmand for at få et bedre samarbejde.  
                        Ulla bringer det videre til cafeudvalget. 
                        Bestyrelsen er enige om at der skal købes ind lokalt. Både af cafe udvalg og Iben. 
                        Vellykket krea aften. 14 deltagere, flot. Der kommer en aften mere om ca. 14 dage. 
 
               8.     Status projekter/udvikling/emner. 

Status på ventilation i cafe. Vi er næsten i mål med dette 
Status på leje priser på hal/cafe. Udskudt 
Status på Container. Ideelt ville vi gerne have en 40 fods container med indgang i begge                      
ender, men en passende er ikke fundet, formentlig indkøbes et stk. 20 fods i stedet.                     
Planering/klargøring af området skal ske forud for ankomst af container – strøm skal 
fremføres. 

 
               9.     Indkomne forslag emner 

Placering af div. mål, net osv. i hallen. Små fodboldmål er flyttet ind til bander. 
Hjælpe fest 16 marts skal det være fælles. Invitationer bliver sendt ud til hjælpere, 
sponsorer, bestyrelse osv.  
Musikanlæg i cafe. Er i gang 
Tv i cafeen. Er i gang 



 

Aktivitetsudvalg. Jane har lavet et udkast til en køreplan for opstart (ligger på bestyrelses 
facebook side). Der arbejdets videre med projektet 
Forslag om samarbejde med aktivitetshuset om fitness døre. Det er bestyrelsens opfattelse 
at det ville være bedre hvis aktivitetshuset selv stod for deres egne døre. Der er lavet en 
afstemning om at lave en samarbejdsaftale der indebærer styring af 2 døre i aktivitetshuset. 
Det er vedtaget at der bliver sendt et forslag til en aftale. Stemmer for:Jakob, Ulla, Frank, 
Palle, Thomas .Stemmer imod :Per 

 
10.     Evt. 

Mere opsyn med cafeteriet. Der bliver sat nogle flere kameraer op så det bliver mere synligt 
opsyn. Palle står for indkøb. 

 
Møde plan 

2024 ugedag  kl Emne 

18. januar 2024 torsdag  19:30 Bestyrelsesmøde 

29. februar 2024 
torsdag 

 
19:30 Bestyrelsesmøde 

28. marts 2024 
torsdag 

 
19:30 Bestyrelsesmøde 

16. marts 2024 
lørdag 

 
18:30 

Nytårskur/hjælperfest 

25. april 2024 
torsdag 

 
19:30 

Generalforsamling 

  
 

 

  
    

 

 

 


